

《单词百科:suspend是什么意思?suspend怎么发音?suspend的解释和用法》

英语单词suspend是什么意思?suspend怎么读?suspend怎么发音?简答网为您整理了suspend的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



suspend怎么读

suspend的读音:[s spend]

suspend的意思

1、v. 暂停;延缓;挂;悬;

suspend的相关词组

1、to suspend diplomatic relations 暂停外交关系

2、suspend business [法]停止营业;休业;

suspend的近义词

- 1、delay v.推迟;耽误;磨蹭;使迟到;
- 2、hang v.悬挂;下垂;披下;被绞死;被挂在墙上;贴(墙纸);安装;悬浮;缭绕;
- 3、interrupt v.插嘴;打断;中止;遮挡;

suspend的双语例句

- 1、These suspend the Chinese chess aftermath at the roadside to velvet may not believe?

那些在路边摆象棋残局的赢钱的可以相信不?

- 2、Balloons suspend easily in the air.

气球容易浮在空中.

- 3、He was compelled by illness to suspend his experiment.

他因病不得不暂时中断实验.

- 4、A lamp was suspended from the ceiling.

天花板上吊着一盏灯.

- 5、China's decision last weekend to suspend its currency peg should help the process along.

中国上周末决定暂停盯住美元的汇率制度,这应有利于推动该进程.

- 6、Without approval from the municipal government, an operation unit shall not suspend or terminate operation services.

运营单位未经市政府批准不得中止或者终止运营服务.

- 7、Talks between the two countries have now been suspended.

两国间的对话现已中止。

- 8、In the theatre we willingly suspend disbelief (= temporarily believe that the characters, etc. are real) .

在剧院看戏时，我们自愿对一切暂不置疑。

9、Have you asked the Club to suspend any player?

你有没有要求俱乐部隔离某位球员？

10、Something else is that you may have to suspend your critical judgments for a while.

还有，你可能得暂时把那些批判性的看法搁置起来。

11、Iran has not responded to requests to suspend its nuclear program.

伊朗还未对延缓其核计划的要求作出回应。

12、The union suspended strike action this week...

这周工会暂停了罢工。

13、The introduction of the new system has been suspended until next year.

新制度推迟到明年再行实施。

14、Doesn't also know the doctor can suspend production?

也不知道医生能不能推迟生产？

15、Julie was suspended from her job shortly after the incident...

出事后不久，朱莉就被停职了。

16、We had no alternative but halt [suspend] the project at the time.

当时不下马不行。

17、to suspend judgement (= delay forming or expressing an opinion)

暂不判断

18、The police officer was suspended while the complaint was investigated.

投诉调查期间，这位警员被暂停职务。

以上是简答网为您整理的suspend怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看

更多关于suspe
nd的用法、suspend的释义、
suspend的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/suspend>

